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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Ki fogja megvédeni a magyar embereket a 
bűnözőktol?" 

Tisztelt Miniszter Úr,

A minisztérium 24.hu-nak  közérdekű  adatigénylésére  adott  válaszából  kiderül,  hogy több  mint
háromszáz  betöltetlen  rendőrjárőri,  járőrvezetői  és  járőrparancsnoki  státusz  van  Budapesten.  A
kerületekben összesen 1223 ilyen státusz van rendszeresítve, a betöltött álláshelyek száma azonban
csak 920, vagyis a teljes létszámhoz 303 dolgozó hiányzik.

A válasz alapján a 25 százalékos létszámhiányt helyettesítésekkel igyekeznek megoldani. Ez azt
jelenti,  hogy  a  körzeti  megbízottak,  a  BRFK  Rendészeti  Szervek  Közrendvédelmi  és
Közlekedésrendészeti  Főosztályának  munkatársai,  valamint  megerősítő  erőként  a  Készenléti
Rendőrség tagjai is rendszeresen ellátnak járőri feladatokat.

Százalékosan nézve a Várnegyedben, azaz az I. kerületben a legrosszabb a helyzet: 28 helyett 17
rendőr látja el a járőrfeladatokat, vagyis 40 százalékos a hiány. Nem sokkal szebb a kép Teréz- és
Józsefvárosban (64%-os feltöltöttség), a Hegyvidéken (62%) és Angyalföldön sem (65%), ezekből a
kerületekből a járőrök harmada hiányzik nagyjából.

Csak a számokat nézve pedig a VIII. kerületből hiányzik a legtöbb járőr, 33, mivel a 93 státuszból
csak 60-at tudnak betölteni.

Tisztelt Miniszter Úr,

A fenti ügy tisztázása érdekében kérem, válaszoljon az alábbi kérdésekre:

- Milyen intézkedéseket kíván tenni a minisztérium a rendőri létszám növelésére? 

- Tervezik-e emelni a rendőri alapilletményt, hogy ne csak a túlórák vállalásával legyen elégséges 



fizetése a rendőröknek?

- Lát-e összefüggés az elmúlt időszakban a budapesti éjszakai életben egyre gyakoribbá váló 
erőszakos cselekmények és a kevés rendőri létszám között?

Tisztelettel,

Kocsis-Cake Olivio (Párbeszéd)
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